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AAN DE RAAD 

1. Samenvatting 
Raadsvergaderingen zijn momenteel alleen te volgen via TV Overbetuwe via 
kabelaanbieder UPC (geluid). Gebruikers van andere TV-leveranciers zoals KPN of 
Tele2 kunnen niet "meekijken". Binnen de gemeentegrenzen van Overbetuwe wordt nu 
gegraven voor het Fiber to the Home glasvezelnetwerk van Reggefiber. Wanneer men 
aangesloten is op Reggefiber kan men kiezen uit meerdere TV-aanbieders. Hierdoor zal 
het aandeel van UPC in Overbetuwe mogelijk afnemen met het gevolg dat minder 
mensen de raadsvergaderingen kunnen volgen. Dat beperkt de mogelijkheid om de 
gemeentepolitiek in Overbetuwe zichtbaar te houden. Momenteel is de raadsvergadering 
niet via de website van de Gemeente Overbetuwe te volgen en ook niet via de website 
van TV Overbetuwe. 

2. Waarom naar de raad 
In de raadsvergadering van 11 september 2012 heeft de Christenunie een motie 
ingediend inzake het volgen van raadsvergaderingen via internet / website. Met de motie 
geeft de Christenunie het college opdracht om met een voorstel te komen m.b.t. de 
technische mogelijkheden en de financiële consequenties van het uitzenden en 
terugkijken van de raadsvergaderingen via de website van de gemeente Overbetuwe. 
Het voorstel van het college zal duidelijkheid aan de raad moeten verschaffen over de 
technische mogelijkheden en de financiële consequenties voor het uitzenden van 
raadsvergaderingen via de gemeentelijke website. Hiermee biedt het college de raad de 
mogelijkheid om een keuze te maken op basis van de juiste argumenten. Argumenten 
kunnen zijn dat de voorgestelde oplossing aansluit bij de eisen/wensen van de raad 
(programma van eisen), de juiste balans in prijs / kwaliteit en aansluiting op bestaande 
voorzieningen (camerasysteem en software). 

3. Doelstelling en beoogd meetbaar effect 
Om een beeld te krijgen van de technische en financiële consequenties is een werkgroep 
opgezet met een afvaardiging uit de raad (CU, D66 en CDA), de griffie en twee personen 
uit de teams Informatie en Advies. De werkgroep heeft n.a.v. een inventariserend 
gesprek een programma van eisen (pve) opgesteld dat de behoeften ten aanzien van het 
videostreamen van raadsvergaderingen afdekt. 
Na overeenstemming over het pve zijn drie bedrijven, met aangetoonde ervaring op dit 
gebied, uitgenodigd om aan de hand van het opgestelde pve een vrijblijvende demo te 
verzorgen. Uit de demo's bleek dat videostreamen niet op zichzelf staat maar directe 
raakvlakken heeft met digitale vergaderstukken (tijdens het videostreamen is het mogelijk 
om van het actuele agendapunt de bijbehorende digitale vergaderstukken te openen en 
te lezen. 
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Naar aanleiding van deze conclusie is aansluiting gezocht bij het project voor het 
verbeteren van de B&W-routing. Dit project moet er voor zorgdragen dat het B&W proces 
volledig digitaal verloopt en collegeleden de stukken digitaal kunnen verwerken (evt. 
inclusief digitaal accorderen c.q. ondertekenen). De werkgroep heeft aangegeven ook 
meerwaarde te zien in één integrale oplossing voor zowel het tonen van vergaderingen 
op de website alsmede de digitalisering van vergaderstukken op een eenduidige manier. 

4. Argumenten en alternatieven 
De implementatie van videostreaming in combinatie met digitaal vergaderen is een 
kostbare aangelegenheid maar levert op den duur een flinke efficiencyverbetering op, 
mits men de processen goed op elkaar afstemt en de mensen die er mee werken 
voldoende equipeer! 
Het is mogelijk om alleen voor het videostreamen te kiezen en dit te implementeren. Dit 
is kostentechnisch aantrekkelijk maar er wordt dan een oplossing (videostreamen) in een 
oplossing (RIS/BIS van GreenValley) gebouwd waarbij mogelijk compatibliteitsproblemen 
ontstaan. Bovendien wordt de documentenstroom niet verbeterd. 
Geadviseerd wordt om een integraal vergadersysteem, dat alle vergaderingen van raad 
en B&W ondersteund, inclusief videostreaming te implementeren. Alle stukken (zowel 
van raad als B&W) worden op dezelfde manier beheerd en ontsloten. Daarmee ontstaat 
eenduidigheid over de aanmaak, opslag, distributie en publicatie van vergaderstukken. 

Mocht de raad uiteindelijk niet kiezen voor videostreaming dan kunnen de overige fasen 
gewoon ingevoerd worden. 

5. Hoe gaan we dat bereiken en is evaluatie nodig? 
Voorgesteld wordt om, na akkoord, de volgende fasering aan te houden: 

• Werkgroepen videostreamen en digitaliseren B&W-routing informeren over het 
vervolg en geraamde kosten; 

• Zodra de raad akkoord is, zal aansluitend de aanbesteding uitgezet worden voor 
de gewenste totaaloplossing. Een duidelijke fasering zorgt er voor dat 
videostreaming als eerste wordt geïmplementeerd. 

Een evaluatie wordt aanbevolen om het resultaat te toetsen aan de wederzijdse 
verwachtingen. Evaluatie zal na een jaar na oplevering van de toepassing voor 
videostreaming plaatsvinden. 

6. Communicatie 
Zie hierboven. Belanghebbenden worden op de hoogte gesteld van de voortgang. 

7. Kosten, baten en dekking 
Naar aanleiding van het hier bovenstaande is onderzoek gedaan naar de mogelijkheden 
en de daarbij behorende kosten. Dit heeft geleid tot een overzicht van activiteiten: 

Fase 1: Oline streaming (raads)vergaderingen 
Geraamde kosten: € 14.593 éénmalig en € 1.703 structureel 

Fase 2: Webpublicatie raadsinformatie 
Geraamde kosten: € 15.131 éénmalig en € 2.745 structureel 

Fase 3a: Digitaal vergaderen (B&W routing) 
Geraamde kosten: € 14.475 éénmalig en € 2.932 structureel 

Fase 3b: Digitaal ondertekenen 
Geraamde kosten: € 20.399 éénmalig en € 2.339 structureel (deze kosten zijn 
afhankelijk van de aanschaf van een softwarepakket, opgenomen in de 
ICTprojectenlijst 2012 van team Vergunningen) 

NB.: alle bedragen incl. niet compensabele BTW 
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De voorstellen passen ruim binnen de in het PNL 2014 vastgelegd middelen. 
Voordelen van het voorgestelde scenario 

• alle originele (authentieke) documenten staan in het document management 
systeem (DMS) (eenmalige opslag, meervoudig gebruik); 

• vergaderstukken en videobeelden (raad/commissie) bij elkaar; 
• verdere terugdringing van het papierverbruik; 
• eenduidige werkwijze vergaderagenda raad en college en onderliggende stukken. 

HET COLLEGE VAN BURGEMEESTER EN WETH 
de gemeentesecretaris, de burgemé 

8. Relevante stukken 
n.v.t. 

Portefeuillehouder: R.Mooij 
Behandelend teammanager voor technische vragen: R. Heijnen, tel.: (0481) 362 300, 
email: info@overbetuwe.nl 

Th. Hoex MMO drs A.S.F. van Acseldonk 
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